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Jaarverslag januari – december 2011 

 

      Bestuur: 
 Het bestuur is sinds de Algemene Ledenvergadering van 11 april 2011 als volgt samengesteld: 

De heer J.D.H. Nelck, voorzitter, mevrouw M. Vermij, secretaris, de heer J. Bijl, 
penningmeester, de heer mr. O.C. Schauten, lid en de heer Ing. G.H.J. Elshove, lid 
(webmaster). 
 
Kascommissie 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 11 april 2011 is er een nieuwe Kascommissie 
samengesteld. 
De leden van de kascommissie zijn: de heer P. Jutte en de heer T. Doppenberg. 
 
Leden: 
Op 31-12-2011 telde de vereniging 95 leden. 
 
Vergaderingen: 
Het bestuur is in 2011 vijf keer in vergadering bijeen geweest. Te weten 24 januari, 21 maart, 30 
mei, 29 augustus en 24 oktober. 
 
Nieuwsbrieven: 
Het bestuur heeft 4 keer een nieuwsbrief uitgebracht met informatie voor de bewoners. 
Januari, april, september en december 2011. 
 
Lidmaatschappen: 
De vereniging is lid van Vesteda Platform en van de Woonbond.  
De Algemene Ledenvergaderingen van Vesteda Platform worden bijgewoond door de 
penningmeester. 
De Woonbond geeft regelmatig thema-avonden. Afhankelijk van het onderwerp worden deze 
thema-avonden bijgewoond door één of twee bestuursleden. 
 
Verhuurder/beheerder 
Met Vesteda is 2 keer per jaar een overleg gepland. Het zo geheten Voorjaars – en 
Najaarsoverleg. Deze overleggen vinden plaats in het gebouw van Vesteda. Onze 
woonconsulent is mevrouw D. van der Horst en de bouwtechnisch medewerker is de heer B. 
Bax. 
Tijdens deze vergaderingen zijn in 2011 de volgende onderwerpen aan de orde geweest: 
Onderhoud, huurverhoging, verkoop huizen Kersengaarde en diverse bouwkundige zaken zo 
als: dakgoten en hemelwaterafvoer, bomen, het toegankelijk houden van het entree in geval van 
grondverzakking, tuinen en inbraakbeveiligingen en het energielabel. 
 
In 2011 heeft een wijkschouw plaats gevonden. Met Vesteda, het bestuur en enkele  leden is in 
de stromende regen een ronde door de wijk gemaakt. Hierbij is aandacht besteed aan de 
(verzakte) opgangen, te grote bomen in tuinen, antenneschotels op de daken / c.q. gevels en de 
mosgroei op de daken. 
 



Het bestuur heeft diverse keren bemiddeld bij problemen / c.q. meningsverschillen tussen 
individuele huurders en Vesteda 
 
Gemeente 
Wijkplatform 
De vereniging wordt in het Wijkplatform vertegenwoordigd door de voorzitter de heer Nelck en 
de secretaris mevrouw Vermij.    
 
De gemeente heeft meegedeeld dat door de voorgenomen  bezuinigingen van Euro 18 miljoen 
voor dit jaar, terughoudend zal worden geacteerd met betrekking tot het onderhouden van 
straten en plantsoenen. De bezuinigingen houden ook in dat het overleg van het Wijkplatform 
voor onze wijk niet meer door de gemeente wordt ondersteund. De laatste vergadering was op 
24.10.2011.  
Per 01.01.2012 is er geen wijkmanager meer voor onze wijk. De wijkwandeling is ook 
opgeheven.  
De ingangen voor de gemeente zijn nu het Meld- en Informatiecentrum via de website of het 
algemene meldnummer 14070 of via het spreekuur van de desbetreffende wethouder: iedere 
maandag van 11.00 – 12.00 uur. 
 
Waterplan en Groenplan 
Met het realiseren van het waterplan is in februari 2011 aangevangen. Het bomenplan zal pas 
later volgen. In ieder geval worden deze plannen wèl gerealiseerd.  
Er zijn veel klachten binnen gekomen over de stagnering van het waterplan. Paden waren 
opengetrokken, duikers uit de vijvers gehaald, kortom het was een desolate toestand in onze 
wijk. De gemeente kon op vragen van de bewoners geen antwoord geven. Het bestuur heeft 
hierover geklaagd bij het Wijkplatform, maar ook de wethouder kwam niet met concrete 
antwoorden. Het bestuur heeft een e-mail met foto’s over de toestand in de wijk  naar de 
afdeling Realisatie en Beheer van de gemeente gestuurd. Uiteindelijk zijn de bewoners toen 
geïnformeerd over de stand van zaken en de planning, middels een bewonersbrief van de 
gemeente.  
 
Verkeersveiligheid 
Het bestuur heeft de gemeente verzocht, om daar waar te hard wordt gereden in onze wijk, 
enkele verkeersdrempels te plaatsen. Dit betrof het ophogen van de grote verkeersdrempel bij 
Kersengaarde 299 (doorlopende weg naar de Appelgaarde) en het plaatsen van een drempel 
op deze doorlopende weg. Ook hebben we verzocht om op dat traject nog een 30 km bord te 
plaatsen. 
Het verzoek is door de gemeente afgewezen.  
Het bestuur heeft toen besloten om een proef te doen door felgekleurde poppetjes Victor Veilig 
aan te schaffen (vermeld in de NB van september) en het plakken van stickers met 15 km op de 
lantarenpalen. Volgens de bewoners wordt er nu minder hard gereden op dit traject. 
 
 
 
 
 
 
Margriet Vermij 
Secretaris 
april 2012 
 
 


